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Protokół Nr XLIII/22  
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze 

w dniu 2 czerwca 2022r. 

 

XLIII Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył Pan 
Jan Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze. 

Obrady rozpoczęto 2 czerwca 2022r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:23 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecni Radni: 
- Joanna Kalus-Grzegorzek 
 

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr XLIII/556-567/22. 

 

1. Otwarcie Sesji 
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 17 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak.  

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Michała Macioszek oraz 
Radnego Damiana Mrowiec. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego 
Michała Macioszek. 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Adam Ratka 
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2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad 
Przewodniczący poinformował, że zgodnie ze stanowiskiem Komisji Budżetu należy z 
porządku obrad wycofać podpunkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie wieloletniego 
planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych w Gminie Orzesze, na lata 2018-
2024 opracowanego przez Rejonowe Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Tychach 
Spółka Akcyjna. Dodał, że wycofanie podyktowane jest prowadzonymi jeszcze rozmowami 
Burmistrza z Rejonowym Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji na temat 
harmonogramu. 
 
Głosowano w sprawie: 
wycofania z porządku obrad projektu uchwały dotyczącego wieloletniego planu rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych w Gminie Orzesze, na lata 2018-2024 opracowanego 
przez Rejonowe Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Tychach Spółka Akcyjna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Grzegorz Kaczmarczyk, Damian 
Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-Grzegorzek, Adam Ratka 
 
 
3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XLII Sesji 
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki 
 
 
4. Rozpoczęcie obchodów jubileuszu 60-lecia nadania Miastu Orzesze praw miejskich 
Przewodniczący rozpoczynając obchody 60-lecia nadania Miastu Orzesze praw miejskich 
przedstawił: 
„W roku 1945 Orzesze, Jaśkowice, Zawada i Ornontowice stanowiły gminę zbiorczą, która 
należała do powiatu pszczyńskiego. Po powstaniu w roku 1954 nowych gromad, Orzesze 
wraz z należącą wcześniej do Ornontowic Kolonią Szklarnia oraz Zawadą tworzyło gromadę 
przypisaną do nowo powstałego powiatu tyskiego. Następnie Orzesze w roku 1956 stało się 
osiedlem, a nowo powstałą Radą Narodową Osiedla kierował Jan Chwaszcza. W roku 1961 
do Orzesza przyłączone zostały Jaśkowice, a 7 lipca 1962r. Rada Ministrów podjęła decyzję o 
przyznaniu osiedlu Orzesze rangi miasta. Pierwszym przewodniczącym Miejskiej Rady 
Narodowej został Jan Jargoń”. 
Następnie zaprosił do obejrzenia przygotowanej prezentacji zawierającej zdjęcia miasta 
dawniej i dziś. Po prezentacji poinformował, że na dzień 07 lipca br. zaplanowano zakopanie 
kapsuły czasu na terenie Sołectwa Woszczyce. Dodał, że z kolejnymi wydarzeniami 
związanymi z obchodami 60 lecia  nadania Miastu Orzesze praw miejskich będzie można 
zapoznawać się na stronie internetowej miasta. 
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5. Przedstawienie laureata konkursu "Fundusz Sołecki - najlepsza inicjatywa" 
Przewodniczący poinformował, że 28 kwietnia br. odbył się V Finał konkursu „Fundusz 
Sołecki – najlepsza inicjatywa”, który był organizowany przez Krajowe Stowarzyszenie 
Sołtysów. Dodał, że Sołectwo Królówka otrzymało wyróżnienie za zrealizowanie 
najciekawszego projektu sfinansowanego ze środków funduszu sołeckiego pt. „Doposażenie i 
zagospodarowanie placu przy ul.Pisarka w Orzeszu-Królówce w latach 2020 i 2021”. 
 
Po przedstawieniu przygotowanej prezentacji przedstawiającej etapy budowy placu zabaw 
Sołtys Królówki Beata Szczotka poinformowała, że Królówka jako najmniejsze sołectwo 
Orzesza oraz jedyne z województwa śląskiego otrzymało to wyróżnienie i nagrodę w 
wysokości 2tys.zł. Dodała, że mieszkańcy cieszą się z tego, że zostali docenieni za pracę 
dzięki której mógł ten plac zabaw powstać. Zwróciła się o przychylność w temacie 
wykonania pobocza zapewniającego bezpieczne dojście na ten plac. 
 
Burmistrz podkreślił, że Królówka odniosła bardzo duży sukces pozyskując zarówno kwotę 
na realizację placu zabaw, jak i uzyskując wyróżnienie łącznie z nagrodą w konkursie 
organizowanym przez Krajowe Stowarzyszenie Sołtysów. Dodał, że mieszkańcy Królówki 
zadeklarowali również rezygnację z realizacji zadań w ramach środków funduszu sołeckiego 
przez okres 2 lat, na poczet dofinansowania zadania powiatowego, co pozwoli na wykonanie 
bezpiecznego dojścia do placu zabaw. 
 
Radny Krzysztof Giel pogratulował Pani Sołtys Królówki wyróżnienia i nagrody, jak również 
podziękował za wkład pracy mieszkańców. Poprosił burmistrza i radnych o wsparcie w 
temacie wykonania pobocza zapewniającego bezpieczeństwo.    
 
W trakcie obrad na posiedzenie przybyli radni: Wojciech Dudek, Krzysztof Giel i Adam 
Ratka - 20 osób obecnych na sali 
 
 
6. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy 
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
Radnym dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił etapy realizacji następujących zadań 
inwestycyjnych: 

• budowa centrum przesiadkowego, 

• termomodernizacja budynków komunalnych, 

• budowa i przebudowa ogólnodostępnej infrastruktury aktywnego wypoczynku na 
terenie miasta Orzesze - boisko wielofunkcyjne w Orzeszu-Zawiści, 

• budowa sieci oświetlenia ulicznego, 

• rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 6 w Orzesz-Zawiści o dziewięciodziałowe 
przedszkole, 

• rozbudowa Szkoły Podstawowej Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie, 

• uporządkowanie gospodarki ściekowej w Gminie Orzesze – zaprojektowanie i budowa 
dwustopniowej instalacji energetycznego wykorzystania odpadów organicznych 
(osadów ściekowych) w procesie hydrotermalnej karbonizacji i zgazowania 
powstałego biowęgla, w celu produkcji energii elektrycznej i cieplnej w jednostce 
kogeneracyjnej na terenie oczyszczalni ścieków w Orzeszu przy ul.Centralnej. 
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Następnie omówił kwestie dotyczące remontów dróg. Poinformował także o otrzymanym 
dofinansowaniu:  

• na oświetlenie przejścia dla pieszych przy ul.Uczniowskiej w Gardawicach, 
• do budowy Przedszkola w Zawiści, 
• przez Powiat w ramach II edycji Polskiego Ładu do remontu ul.Bolesława Chrobrego. 

Dodał, że przez Powiat planowany jest również remont dalszego odcinka ul.Szkolnej w 
Orzeszu-Zawadzie. 
 
Radni poruszyli sprawy dotyczące: 

• wydanej publikacji odnoszącej się do części historycznej miasta Orzesze, z której 
została wycięta część tekstu, 

• remontu drogi wojewódzkiej nr 925, 
• biurowca w Jaśkowicach przy ul.Fabrycznej, 
• przeznaczenia przez Powiat kwoty 450tys.zł na remont ul.Bukowina, 
• możliwości zagospodarowania na potrzeby Orzeskich Harcerzy pomieszczeń 

Miejskiej Biblioteki Publicznej, po wybudowaniu nowego obiektu, na co otrzymano 
dofinansowanie w kwocie 2.250.000zł, 

• poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych zlokalizowanym na 
ul.św.Wawrzyńca. 

 
Przewodniczący zwrócił się, aby wystąpić do Powiatu o przekazanie informacji dotyczącej 
zadań zgłoszonych z terenu Orzesza do marszałkowskiego programu poprawy 
bezpieczeństwa na drogach województwa śląskiego. 
Przewodniczący przedstawił: 

• pismo kierowane przez Burmistrza Miasta Orzesze do Zarządu Dróg Wojewódzkich w 
sprawie stanu technicznego ul.Mikołowskiej na odcinku przebiegającym przez 
Orzesze-Zawiść, 

• pismo Radnego Michała Macioszek dot. podjęcia inicjatywy o budowę nowego 
przedszkola, ze względu na wzrost liczby mieszkańców w rejonie ulic: Kościuszki, 
Partyzantów, Wybickiego, Bema. 

 
 
7. Debata nad raportem o stanie gminy 
Przewodniczący poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym, burmistrz 
corocznie przedkłada radzie raport o stanie gminy obejmujący podsumowanie działalności w 
roku poprzednim.  
Treść Raportu stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
 
Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Orzesze na rok 2021. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Orzesze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek 
 
 
8. Absolutorium 
- rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu, sprawozdania finansowego, 

informacji o stanie mienia gminy 
Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego oraz sprawozdanie finansowe za 2021 rok Miasta Orzesze.    
 
Skarbnik Miasta omówiła najważniejsze elementy dotyczące realizacji budżetu za 2021 rok. 
Przedstawiła główne wydatki majątkowe oraz bieżące, a także zadania, które zostały w 2021 
roku zrealizowane.  
 
 -    odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej 
Przewodniczący odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Burmistrzowi Miasta 
Orzesze absolutorium z wykonania budżetu za rok 2021 – załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

- odczytanie opinii RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu i o wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie absolutorium 

Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr 4200/V/78/2022 z dnia 16 maja 2022r. V Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii 
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Orzesze sprawozdaniu z wykonania budżetu za 
2021 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego (załącznik Nr 3 do protokołu) oraz 
Uchwałę Nr 4200/V/83/2022 z dnia 20 maja 2022r. V Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej Orzesze (załącznik Nr 4 do protokołu). 
 

- głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Orzesze za 2021 
rok  

Wobec braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Orzesze za 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
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NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek 
 
- głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miasta za 2021 rok 
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek 
 
Przewodniczący w imieniu całej Rady złożył Burmistrzowi gratulacje z okazji uzyskanego 
absolutorium. Podziękował za sprawne prowadzenie finansów gminy w 2021 roku.  
 
Burmistrz w imieniu swoim oraz wszystkich pracowników podziękował za udzielone 
absolutorium i okazane zaufanie. Podziękował wszystkim pracownikom Urzędu za 
współpracę.  
 

9. Uchwały 
a) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach skargi wraz z 
odpowiedzią na skargę 
Przewodniczący poinformował, że sprawa analizowana była przez Komisję Skarg, Wniosków 
i Petycji. Dodał, że na bazie stanowiska Komisji został przygotowany projekt uchwały. 
Przedstawił, że skarga związana jest z problemami dotyczącymi działki w Zawadzie. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Gliwicach skargi wraz z odpowiedzią na skargę.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek 
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b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2022-2040 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2022-2040.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel 
 
 
c) zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022 rok 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel 
 

d) zmiany uchwały nr XXXVIII/473/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na 
rzecz Województwa Śląskiego na finansowanie zadania własnego na 2021 rok 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały nr XXXVIII/473/21 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej na rzecz Województwa Śląskiego na finansowanie zadania własnego na 
2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 8 

 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
PRZECIW (1) Lechosław Łukasik 
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel 
 

e) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych w Gminie 
Orzesze, na lata 2018-2024 opracowanego przez Rejonowe Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Tychach Spółka Akcyjna 
Wycofane z porządku obrad 
 
 
f) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie przyj ęcia "Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Orzesze" 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie przyjęcia 
"Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Orzesze".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel 
 
 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.Dworcowej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Dworcowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel 
 
 
h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy ul.Kobiórskiej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul.Kobiórskiej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Joanna Kalus-Grzegorzek, Jan Spendel 
 
 
i) ustalenia średniej ceny paliwa na terenie Miasta Orzesze na rok szkolny 2022/2023 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej ustalenia średniej ceny paliwa na terenie Miasta Orzesze na rok 
szkolny 2022/2023.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek 
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j) zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Przedstawił protokół z dnia 2 czerwca 2022r. z przeprowadzonych konsultacji w 
celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektu aktu prawa 
miejscowego w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowe warunki obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 
nauczycieli, a także wysokość nagród. 
Protokół stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (1) Joanna Kalus-Grzegorzek 
 

 
10. Zamknięcie Sesji 
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XLIII Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 
   
 
 
 
 
 
                                                            Przewodniczący 
     Protokołowała        Rady Miejskiej 
 
mgr Marzena Nowak                             mgr inż. Jan Mach 
 
 
 
 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 
 


